
 DII Lindegården Bestyrelsesmøde

Tirsdag d. 17. januar 2022

KL 17.00 - 19.00 

Dagsorden

Referent: Signe

Afbud/Fraværende: Maja, Tina

Godkendelse af dagsorden: Godkendt

1. Årshjul

● Overført fra sidste bestyrelsesmøde: Årshjul – forslag til årstema var ”kommunikation i et
dagtilbud” – er temaet godkendt? Hvordan arbejdes hermed? Skal nogen holde oplæg osv?

o Vi vil gerne have “Kommunikation i et dagtilbud” som årsemne
o Bestyrelsen skal senest 21. februar finde ud af, om vi skal deltage i Fobus

bestyrelseskonference (det er gratis for medlemmer)
https://fobu.dk/aktiviteter/fobus-bestyrelseskonference-aarhus/

o Udfylde resten af årshjulet
▪ Nathasja og Kristian laver et oplæg til hvordan vi arbejder med emnet i

årshjulet til næste møde
2. Nyt fra personalet i Lindegården (Vuggestue og Børnehave)

Hanna startet som medhjælper i vuggestuen.

Børnehaven: Bettina startet (studerende) og Mikkel (praktikant). Simone stopper til februar, der er
ansat en ny med opstart 1.2.

3. Nyt fra ledelsen

-

4. Madordning – hvor langt er vi i processen? Tidligere har vi drøftet om et skift
til anden leverandør.

Aarhus Madhus har skiftet navn til Lilledyrgaard - men det er fortsat samme udbyder.

Kristian har været ved at undersøge tilbud. Lisbjerg Skolen har ikke kapacitet.

Kristian tager kontakt til Jespers Torvekøkken, Olivias Køkken og andre mulige udbydere,
indhenter tilbud hvis relevant og giver status til næste møde.

5. Økonomi

Vi kommer forventeligt ud af 2021 med et mindre overskud, men vi afventer de endelige tal. Den
forventede økonomi for 2022 fremlægges til mødet i marts.

https://fobu.dk/aktiviteter/fobus-bestyrelseskonference-aarhus/


6. Overført fra sidste bestyrelsesmøde: Skabelsen at et fælles Lindegården –
Kommunikation mellem Lindegården og forældre

Se kommentarer fra punkt 1.

6. Sikkerheden i Lindegården

● Cykelhjelme, huller i hegn og hæk, færden omkring bål og redskaber. 
- Der indkøbes cykelhjelme til brug ved benyttelse af løbecykler og scootere. Der

undersøges hvordan vedligehold mv. skal være ifm. cykelhjelmene, så der kommer en klar
proces herfor. Indtil de er indkøbt og klar til brug, gemmes løbecykler og scootere væk.

- hejse-spand ved legetårnet skal undersøges - kan den køre langsommere, eller skal den
fjernes?

7. Evt.

- Datoer for forældrearrangementer / ideer til arrangementer (evt. i samarbejde med
støtteforeningen):

- arbejdsdag til foråret fx 23.4.
- forældrekaffe: februar
- indvielse af udekøkkenet: marts
- påskearrangement en eftermiddag: marts
- store-skraldedag
- Nathasja arbejder videre med ovenstående og melder konkrete datoer ud

-
- Hvor er vi med udekøkkenet?

- Projektet har været en smule forsinket grundet vejret, men forventes afsluttes snart.


